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Dr. Szepes András Elnök úrr (továbbiakban Elnök) köszörrtötte az iilés részt vevőit. Megállapította, hogy
az elnökségi iilés határozatképes.

1. Tájékoztatás az előző elnökségi ülés óta történtekről:
- MMK elnökségi ülés volt VeszpréInben szeptember 05-06-árr, melyen kierrrelt ténra volt az

MMK székházának iövőre lejáró bérleti szerződése, ill. egy íú MMK székházbérlése-vásárlása
volt. Heves viták r"rtán nern alakr"rlt ki egységes álláspont az ügyben;

- 2023. szeptember l5-én Kápolrrásnyéken Tetóépítők Országos Találkozőja volt, nrelyen
hozzávetőleg 600 fő vett részt, A jól sikertilt rendezvényen szaknlai bemutató előadás
keretéberr a gyakorlatban mutattak be egy hagyományos- és egy napeletnes cserépfedést a
résztvevőkrrek;

- 2023. szeptenrber 22-étl Dunaúrjvárosban épi-iletgépészeknek volt egy jól sikeriilt szakmai
képzési,ikl

- 2023. szeptember 27-étl Hullay Gyula vezetéséve| a vizes szakcsopotlrrak 35 fő részvételével
kirándulással egybekötött szakmai nap lett megtartva, az auíóbttsz tényleges költsége
223.000Ft voIt;

- Dr Markovics György titkár úrr tájékozíatra a jelenlévők et a 2023 . szeptember 25-i Főtitkári
értekezl eterr e l lran gzottakró l (errr lékeztető c sato lva);

2. A továbbképzéseink helyzete és feladatai:
Jól haladunk, az energetikai továbbképzés programja elkésziilt, érvényes és jó, szépen
alakul a jelentkezők létszáma, Az elektrotechnikai még nem teljes, hó végéig van
lehetőségünk pótolni a hiányosságokat,
A tartószerkezeti extraképzés helye aYizngyilgazgatőság Balatoni úti termében lesz, a
bérleti szer ző dést elkészítettük;

3. Tagfelvételi és jogosultsági kérdések:

Miklós Máté tagfelvétel tagfelvétel
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K.amarai szám Név Kért

jogosultság

Vélernény

07-01572 Dávid Milán KÉ-VA szakrnai gyakorlat megfel elő,

j ogosultsági v izsga szükséges

07-01565 Török András rp-vt<, t<É- szakm ai gyakorlat rnegfelelő

jogosultsági vizsga szükséges

07-01341 Radványi Lászlő EN-VI szaktnai gyakorlat megfelelő

j ogosultság l v izsga szükséges

)

A kérelmezők tagfelvételét az Elnökség 4 fő igen, 0 fő nem, 0 fő tartőzkodás mellett

elfogadta, mivel a törvényben előírt feltételeknek megfelelnek.

A beérkezett előminősítésí kérelmeket áttekin tve azelnökség a tltivetlző véleményt adta:

4. A2024, évi Kamarai bál előkészítésének kérdései /elnök/:
Elnök űt a 2024. évi Kamarai Bállal kapcsolatban feltette a kérdést az elnökségnek, hogy
legyen, ayagy ne legyen, ha igen akkor hol, milyen kategória lenne a legmegfelelőbb?
Elnök úr véleménye, hogy igen legyen, s erre a legalkalmasabb hely a Magyar Király Szállő
(már több korábbi Bál helyszíne) lenne. A Kamara anyagi támogatásával kapcsolatban
elmondta, hogy nagyon jó példa erre a Veszprémi Kamara 2 napos mérnöki továbbképzése,
ahol az 5 millió Ft-os költségvetéshez 1 millió FtpáIyázatipénz mellé a Kamara 4 millió
Ft-ot tett hozzá.
Kállai Borik R.; TájékoztattaazElnökséget, hogy a mi szervezésünkberr lebonyolított idei
Országos Mérnök Bálró1 több helyrőI pozttiv véleményt hallott, melynek alapján az a
véleménye, hogy lragyjuk meg a lehetőségét aztjabb Bál megrendezésérrek;
Kiss T: Kérdése volt, hogy a jövő évi Országos Mérnök Bált mi csináljuk újra? Tekintettel
arua,hogy azidei nagyon sikeres volt, javasolja, hogy csináljuk meg újra;
Elnök: Mi magunknak is sikeressé tehedük, ha a szakcsoportok részéről nagyobb lesz a
részvétel, ill. elmondta, hogy nem volt még arra példa, hogy kétszer ugyanott kerüljön
megrendezésre, ill. vannak más területi kamarák, akik szívesen megcsinálnák az országos
báIt.
Az elnökség egyhangúlag támogatja a2024. évi Kamarai Bál megtartását, i11. abban is
egyetérlettek, hogy a helyszín színvonalas legyen, vegyük fel a kapcsolatot időpont és
várhatő költségek vonatkozásában a Magyar Király SzáIIoda vezetésével (tekintettel arra,
hogy közel egy évre előre terveznek);

5. Tá!ékoztató a Fejér Megyei Mérnökökért Alapítvány díjazási tevékenységéről
/Kállai-Borik Róberti :

Tájékoztatta az Elnökséget arról, hogy az Erste BanknáI vezetett számIán az alapitvány
598.000Ft-ta1 rerrdelkezik. Ki kell írni űjra apályázaíot, arra tekintettel kellene lenni, hogy
a magas infláció miatt az összegen -ha lehetséges- emelni kellene (az elműltidőszakban az
1,000.000Ft-ot 1.200.000Ft-ra emelték). Mirrd az Óbudai Egyeternnél, mind a
Dunaújvárosi Egyetemnél nagy szeretettel várnak bennünket, jók a benyomások, ha az
Elrrökség úgy gondolja szívesen folytatja tovább a munkát,



Elnök: Ú3 lehetosegként vetette fel, hogy az alapítvány közreműködésével, azon keresáül
létesítsenek új ösztöndíjat a cégek (amiazzal azelőnnyel is járhat nekik, hogy azösszeggel
az adő alapjukat csökkenthetik). Elnök ir tájékoztatta az elnökséget, hogy melyik
Egyetemen milyen szakmai képzések támogatására van lehetőség).
Kállai-Borik Róbert: Az ötletet jónak tartja, csak az a baj, hogy egy esetleges felajánlást
követően a megvalósításban már nem annyira aktívak a cégek.
Grimm Viktor: A Kodolányi Egyetem visszaköltözött Székesfehérvárra, nem lenne
lehető sé g az informatikusok vonatkozásában lehető sé g őket támo gatni ?
Elnök: Tájékoztatta az Elnökségtagait a fenntartói joggal kapcsolatban, mely szerint egy
kutató Non-profit vállalkozás működteti, amit a város vezetése talált ki, a korábbi oktatói
gárda elment Budapestre és Orosházára;

Egyebek
Kállai-Borik Róbert; Egy régi dolgot szeretne felvetni, egy emlékpark kialakítását
Székesfehérváron. Egy olyan helyet szeretne, ahova el lehetne vinni a kisfiát, megmutatni
az elődöket.Ez ahely egy olyan dolog lenne, amire méltán büszke lehetne mindenki.
Elnök: A buszpályaudvarral szemben már meg is volt a helyszín, a városi főépítész
támogatná is, a témával kapcsolatos elektronikusan megtartott küldöttgyűlésen érvénytelen
volt a szavazás. Ezt követően egy rádiós tájékoztató anyag készült el, az em|ékpark kérdése
azőta nem merült fel. Elnök urat az MMK megbírta a mérnöki munka középiskolások
körében történő népszerűsítő pályázat előkészítésére és lebonyolítására. A pályázat lényege,
hogy egy adott szakmában dolgozók rövid, bemutatkozó anyagot készítsenek, amit a TIK-
TOK-on keresztül lesz lehetőség megtekinteni. A díjazásra 2.000.000Ft-ot biáosított az
MMK, amit a nézettség alapján szakmánkként 75-75.000 Ft-al fognak díjazni. Az
emlékparkkal kapcsolatban az a meglátása, hogy a hely rendben yan, mozgató erő(k)
kellenek, a kiállításra tervezett tablókat egy-egy szakterületnek magának kellene
megcsinálni,találni kellene erre megfelelő kivitelezőt,ill. a program megvalósítása során a
fásítást is tervezni kell, a megfelelő környezet kialakítása érdekében.
Grimm Viktor: Az Emlékparknak lenne egy üzemeltetési költsége is.
Elnök: Az e|készítést követően a városnak lenne átadva.
Grimm Viktor: Nem vállalná fel a város, nincs rá se emberi, se anyagi kapacitása.
Kállai-Borik Róbert: Mivel ő vetette fel, utána jár, hogy mi hogyan áll, mi a további
teendő.
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